

# 日 程

## (AGENDA)

### 2021年度林草植物新品种保护国际研讨会

### The Online International Symposium on New Plant Variety Protection

	2021.7.21 (周三), 15:00-18:00 (北京时间); 9:00-12:00 (日内瓦时间) 21 July,2021(Wednesday),15:00-18:00pm (Beijing Time),9:00-12:00am( Geneva Time) <b>To join the meeting:</b> <a href="https://meeting.tencent.com/s/q3iVdCqtGxoN">https://meeting.tencent.com/s/q3iVdCqtGxoN</a> <b>Conference ID:</b> 208 955 373 <b>Conference Password:</b> 0721	
日内瓦时间 Geneva Time	北京时间 Beijing Time (GMT + 8)	活动内容 Activity content
9:00-9:05 a.m	15:00-15:05	开场介绍: 主持人: 郑勇奇研究员, 中国林科院林业所 Opening introduction: Moderator: Prof. Zheng Yongqi, Institute of Forestry, Chinese Academy of Forestry
9:05-9:20 a.m	15:05-15:20	开场致辞: Yolanda Huerta女士, 国际植物新品种保护联盟 Martin Ekvad先生, 欧盟植物品种保护办公室 龙三群先生, 中国国家林草局植物新品种保护办公室 Opening speech by: <ul style="list-style-type: none"><li>• Ms. Yolanda Huerta, Legal Counsel and Director of Training and Assistance, UPOV</li><li>• Mr. Martin Ekvad, Director General, CPVO</li><li>• Mr. Long Sanqun, Deputy Director General, Office of the Protection of New Varieties of Plants, NFGA, CHINA</li></ul>

9:20-10:00 a.m	15:20-16:00	<p>专题报告： Yolanda女士，对UPOV公约1991年文本某些重要条款的解读（约10分钟） Yolanda女士，UPOV公约中实质性派生品种（EDV）的解读与国际实际操作案例（约10分钟） 讨论环节（约20分钟） Keynote speaker 1:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ms. Yolanda, Key provisions of 1991 Act of the UPOV Convention: relevant guidance and implementation matters (about 10 minutes)</li> <li>• Ms. Yolanda, The EDV concept, guidance and practical experiences of EDV (about 10 minutes)</li> <li>• Discussion 20 minutes)</li> </ul>
10:00-10:40 a.m	16:00-16:40	<p>专题报告： Angela女士，UPOV公约1991文本中“新颖性”和“已知品种”的定义与解读（约10分钟） Keynote speaker 2:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ms. Angela, The definition and interpretation of the concepts of "novelty" and "variety of known knowledge" in the UPOV Convention 1991 Act (about 10 minutes)</li> </ul> <p>专题报告： Angela女士，新品种繁殖材料、收获材料的保护（约10分钟） Keynote speaker 3:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ms. Angela, The protection of propagating and harvests materials of new plant variety (about 10 minutes)</li> </ul> <p>讨论环节（20） Discussion (20 minutes)</p>
10:40-10:50 a.m	16:40-16:50	中间休息Break
10:50-11:10 a.m	16:50-17:10	<p>专题报告： 章成君研究员，与中国花卉产业、经济林木有关农民特权制度的案例解读（约10分钟） 讨论环节（约10分钟） Keynote speaker 4:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Dr. Chengjun Zhang, case studies of farmers' rights in China's flower industry and cash trees, (about 10 minutes)</li> <li>• Discussion 10minutes)</li> </ul>

11:10-11:30 a.m	17:10-17:30	<p>专题报告：</p> <p>Hedwich女士，植物新品种保护中分子技术的开发与应用场景（约10分钟）</p> <p>讨论环节（约10分钟）</p> <p>Keynote speaker 5:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ms. Hedwich, The development and application scenarios of molecular technology in PVP system (about 15 minutes)</li> <li>• Discussion (10minutes)</li> </ul>
11:30-12:00 a.m	17:30-18:00	<p>提问与回答环节（25分钟）</p> <p>A&amp;Q (25 minutes)</p> <p>会议总结（郑勇奇研究员）（5 minutes）</p> <p>Conference summary（5 minutes）</p>